
Til medlemmerne af Miljø- og Fødevareudvalget 

  

Omend ikke hver dag så flere gange ugentligt udsender Fødevarestyrelsen pressemeddelelser om 

tilbagekaldelser af fødevarer. Nogle varer i deholder gift , og a dre er deklareret forkert (ka  
i deholde gift  hvis man har en allergi). 

  

Jeg ved ikke, om det er blevet værre med årene, eller det blot er fordi, vi får serveret en overflod 

af nyheder. 

  

Jeg ved heller ikke, hvor mange der har lyst til at stå i en kø i fem minutter i et supermarked for at 

få otte kro er tilbage for e  fødevare, der er befæ gt ed gift . 
  

Lægger vi til grund, at mere end 90 % af indkøbene i dagligvarebutikker foretages med et 

elektronisk betalingsmiddel, mener jeg, for at lægge pres på 

producenternes/distributørernes/butikkernes kvalitetssikri g, at butikker e skal tilpligtes straks 
og ude  u ødigt ophold  at tilbageføre det betalte beløb for de tilbagekaldte produkter til 
kundens elektroniske betalingsmiddel. Det kan sagtens lade sig gøre teknisk. De få 

kontantbetalere må så betjene sig af den nuværende ordning. 

  

Med venlig hilsen 

  

Jes Nyhus 

Sønder Allé 43C 

8500  Grenå 
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